
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. august 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BF
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan ske, at fængslede bandekriminelle efterla
des uden opsyn i danske fængsler? Vil ministeren desuden redegøre for omfanget af 
afdelinger i fængslerne, hvor indsatte ikke holdes under opsyn af fængselsbetjente? Vil 
ministeren endelig redegøre for, hvordan og hvornår ministeren agter at sikre, at afdelin
ger i danske fængsler ikke står uden opsyn af fængselsbetjente? Der henvises til artiklen 
”Fængsler lader afdelinger med farlige kriminelle være ubevogtede 'i længere tid'”, dr.dk, 
den 10. august 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD) og Peter Skaarup (DD).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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